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Nieuwsbrief 62 - december 2018 

 

 

 
 

Uitnodiging Nieuwjaarsbijeenkomst 
 

zondag 20 januari 2019 
van 14.00 – 16.00 uur 

 
Voordracht door Rob Loos over 

Kunst in het Sloterpark  
 

in het Watersportcentrum Sloterplas 
Christoffel Plantijngracht 4 

 
 

     Wij zien uw komst van harte tegemoet! 
 

 
 

 
 
Onderzoek naar restaurant aan 
Sloterplas stopgezet 
 
Bericht van Arrondissementsparket 
Amsterdam van 6 november 2018 
 
De gemeente Amsterdam is in oktober door 
de bestuursrechter in het gelijk gesteld bij de 
toepassing van een nieuwe barrière in de 
strijd tegen crimineel geld.  
Onlangs is een vergunning geweigerd voor 
een restaurant aan de Sloterplas (voorheen 
Café Oostoever). De ondernemer kon onvol-
doende aantonen waar hun investeringsgeld 
vandaan kwam. 
Eerder werd een vergunning pas geweigerd  
als de gemeente zelf kon aantonen dat het 
om fout geld gaat. Nu is het omgedraaid: de 
vergunningaanvrager moet aantonen dat het 
om goed geld gaat. Is dit niet transparant 
dan wordt de aanvraag buiten behandeling 
gesteld en mag er niet worden geëxploiteerd. 
 
We wachten met smart op een bonafide 
uitbater.  

Renovatie  Sloterpark Oost 
 
Op 18 december heeft boomdeskundige Si-
mon Klingen zijn blesrapport gepresenteerd 
in het Watersportcentrum waar behalve be-
woners en ambtenaren ook Dagelijks Be-
stuurder Erik Bobeldijk aanwezig was. 
Het blessen werd uitgevoerd door een kleine 
‘blesgroep’. Deze groep bestond uit Simon 
Klingen, maximaal vijf maar meestal twee 
buurtbewoners en André Veen, een 
ambtenaar van de afdeling  Beheer.  
De blesgroep is daartoe zes keer het bos 
ingegaan. Het blesproces bestond uit het 
markeren van bomen die moeten wijken ten 
gunste van eerder met een blauwe stip 
gemarkeerde ‘toekomstbomen’.  
Ter controle van het werk heeft de grote 
blesgroep van bewoners en begeleidingscom-
missie twee maal de gebleste bomen bekeken 
en de meerderheid was het eens met de 
gemaakte keuzes. 
 

 
 
Hoe, waarom, hoeveel en welke bomen zijn 
geblest is te lezen in onderstaand rapport van 
Simon Klingen. De gemeente zoekt nu een 
goede aannemer om de gebleste bomen te 
vellen of te ‘ringen’ en hopelijk kan beheerder 
André Veen op het werk toezicht houden. 
 
We zien de toekomst met vertrouwen tege-
moet! 
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Blesrapport Simon Klingen 
 
Op verzoek van de gemeente, heb ik, in 
overleg met de ingestelde blesgroep de 
bosgedeelten van Sloterpark Oost geblest, 
dat wil zeggen de bomen gemarkeerd die 
mijns inziens geveld, dan wel geringd moeten 
worden (‘ringen’ is het met een mes of zaag 
rondom de stam een stook bast verwijderen). 
Na het ringen sterft de boom af, maar zal nog 
geruime tijd blijven staan als dode boom, dat 
is van waarde voor bijvoorbeeld insecten en 
daarmee voor het vogelleven.  
De gebleste bomen die langs de paden staan 
dienen geveld te worden; zij zijn gemarkeerd 
met een oranje streep op borsthoogte. Meer 
in het midden van de bosvakken zijn de weg 
te nemen bomen in de meeste gevallen met 
een oranje band laag aan de stamvoet 
gemarkeerd, die zouden geringd moeten 
worden.  
In de grotere bosvakken (106, 118, 119 en 
124) zijn als hulpmiddel bij het blessen 
zogenaamde toekomstbomen aangewezen en 
van een blauwe stip voorzien.  
Bij de selectie van de toekomstbomen is 
vooral gekeken naar de dikte. De dikkere 
bomen zijn goed gegroeid, hebben grotere 
kronen en een stevig wortelstelsel. Met hun 
voorsprong in de concurrentiestrijd hebben ze 
veel potenties om uit te groeien tot zware 
bomen. Daarnaast speelde, met name in de 
bosranden, de esthetisch kant een belang-
rijke rol: bomen met fraaie vormen van kroon 
en stam kregen al snel het predicaat toe-
komstboom. Bij de toekomstbomen zal de 
meest concurrerende boom weggenomen 
worden. Over bijvoorbeeld 5 of 6 jaar zou dat 
opnieuw kunnen gebeuren.  
Alle vakken (van 100 t/m 127) zoals aan-
gegeven op de kaart ‘Te dunnen bos’ zijn 
beoordeeld op de noodzaak van dunning. In 
veel percelen is er voor de komende periode 
geen noodzaak om een dunning uit te voeren. 
Dat geldt o.a. voor:  
1. De vakken met iepen. De iepen staan er 
goed bij, meer groeiruimte per boom is bijna 
nergens nodig en het is niet ondenkbaar dat 
er in de loop der tijd nog wat bomen zullen 
uitvallen door de iepziekte.  
2. De relatief smalle percelen, zoals 107, 108 
en 110. Deze stroken omvatten veel 
randbomen die meestal goed zijn uitgegroeid.  
 
Het rapport bevat verder een opsomming van 
de boomsoorten per vak. In de bosvakken 
zijn het voornamelijk  eik, veldesdoorn 
(Spaanse aak) en haagbeuk. Alleen in het 

Kraaienbos (111) zijn dat populier, es, veld-
esdoorn, hazelaar en meidoorn. 
Voor dit bos wordt geadviseerd alle essen aan 
de noordzijde weg te nemen (daarvan zijn er 
al veel ziek) en in plaats daarvan abelen te 
planten en op de noordoosthoek een paar 
mooie moeraseiken. 
Langs het fietspad aan de zuidzijde worden 
vanwege de veiligheid twee populieren en 
vier abelen gekapt.   
Voor de binnenhoek van dit L-vormige bos, 
waar al veel bomen zijn gekapt, wordt gead-
viseerd enkele bomen en stekelige struiken 
zoals sleedoorn en roos aan te planten om 
ongewenste betreding (waargenomen door 
buurtbewoners en leden van de blesgroep) 
tegen te gaan. 
In het Heksenbos (124) zullen van de onge-
veer 1600 bomen er 75 worden weggenomen 
(waarvan er 28 worden geringd).  Dit is een 
kleine 5%.  Er is veel uitgroei in het bos van 
de vleugelnoten aan de oostrand. Dit zal door 
de schaduwsoorten zoals de veldesdoorn en 
de haagbeuk in het bos moeten worden 
ingedamd. 
 

Zie pagina hiernaast de  
bijbehorende bosvakkenkaart. 

 
 
Nieuwe Osdorperbrug op zijn plek 
gehesen 
 
De nieuwe voetgangersbrug over de Osdorp-
ergracht is 30 oktober op zijn plek gehesen. 
Ruimzicht en de Landtong (het parkdeel in de 
Sloterplas aan de Meer en Vaart) zijn nu aan 
elkaar verbonden.  
De nieuwe Osdorperbrug zorgt ervoor dat het 
Rondje Sloterplas iets is ingekort. Voet-
gangers kunnen nu de drukke oversteek met 
stoplicht aan de Meer en Vaart omzeilen.  
 
 

 
 
We verheugen ons op een mooi voetpad over 
de Landtong.



 3 

 



 4 

Jaarlijkse kano-excursie  
 
Het was weer een succesvolle kano-excursie 
jl. 30 september. We voeren met tien 1-per-
soons en vijf 3-persoonskano’s. Een aantal 
leden van de kanovereniging Sloterplas voe-
ren met eigen kano’s mee en gaven waar 
nodig assistentie en nuttige instructies.  
Het Rondje liep als volgt: vanaf het Water-
sportcentrum via de oostzijde van de Slo-
terplas, onder de Conny van Rietschotenbrug 
van de Johan Huizingalaan linksaf naar het 
water langs de Jan Evertsenstraat om ver-
volgens aan de oostkant het Rembrandtpark 
in te varen. Dan zuidwaarts door het park-
groen naar de aanlegkade van het Ring-
gebouw. Hier was een pauze ingelast om 
eventueel van boot te wisselen, de benen te 
strekken, iets te eten en te drinken, 
aangeboden door drie van onze bestuurs-
leden. Daarna voeren we onder de twee 
splinternieuwe bruggen bij het Andreas 
Ensemble, de bocht om in westelijke richting 
langs de Schipluidenlaan om vlak voor de 
A10 linksaf te slaan, zuidwaarts naar de 
Slotervaart. Vervolgens de Slotervaart af in 
westelijke richting tot aan de Christoffel 
Plantijngracht, dan via deze gracht noord-
waarts naar de Sloterplas en het Water-
sportcentrum. Het was een flink rondje, ge-
lukkig hadden we prachtig weer met weinig 
wind. 
Het kanorondje Sloterplas – Rembrandtpark 
is nu echt af en zeker een aanrader! 
  
 

 
Foto: Wouter van der Wulp 

 
 
 

 
 
Het bestuur wenst u en ook ons park 
wederom een vitaal nieuwjaar!   
 

  
 

Mystic Garden  
 
Inmiddels hebben we antwoord gekregen op 
onze klachtenbrief, zie NB juni/juli. 
 
Het komt er op neer dat alle klachten worden 
weggewuifd. Er was niets aan de hand!!!!! 
Wel worden allerlei excuses gemaakt m.b.t. 
de vergunning zoals o.a. invoering nieuwe 
beleid, onverwachte ontwikkelingen, extra 
vragen omtrent veiligheid. Kortom: bezwaar 
niet ontvankelijk.  
Over het geluid wordt gemeld dat er overlast 
was door aanwezige zeldzame weersomstan-
digheden nl. krachtige zuidwestenwind met 
stoten tot 12 m/s. Een geluidsoverschrijding 
op het terrein en de podia is direct bijgesteld 
volgens de brief. In de omgeving zijn wel 
overschrijdingen  geconstateerd.  
Het parkeren van fietsen 'in het wild' is door 
handhavers en organisatie ontkend. Er was 
voldoende stallingsruimte. 
 

 
 
Ook de flyers zouden pas verspreid zijn na 
het opruimen door Mystic Garden. 
En na de evaluatie van afdeling Beheer en 
Mystic Garden werd er gemeld dat er geen 
schade aan gras en ondergrond was.  
 
Opnieuw zijn onze klachten niet serieus ge-
nomen. We hebben het stadsdeel verzocht 
om een gesprek hierover en hebben een 
toezegging om aanwezig te zijn bij een 
evaluatiebijeenkomst met o.a de afdeling 
Vergunningen en een geluidsexpert. 
 

 

 
www.vriendenvandesloterplas.nl 
Lidmaatschap 5 euro per jaar (minimaal) 
IBAN: NL86INGB0009590123 


